



# Take Home our Delicacies

Enjoy our exquisite signature roasts, sweets and beverages at home with our delicious take-home sets.

January 5-31, 2021, 11:00 AM – 11:00 PM

## Food

- Southern Style Barbecue Pork Ribs 298  
(Side dishes and sauces: traditional barbecue sauce, char grilled pineapple honey mustard coleslaw, hickory smoked corn on the cob coated with buttermilk, foie gras oil infused cottage fries with citrus salt)
- Mediterranean Whole Baked Halibut 438  
(Side dishes and sauces: root vegetables baked with its jus, lobster cognac sauce, sundried tomatoes and forest mushrooms à la grecque)

## Homemade Breads

- Fig and Hazelnut Loaf 48 each
- Sourdough 48 each

## Desserts to Finish

- 8" Green Muscat Grape Tart 288 each
- 6" Oreo Cheesecake 258 each
- 6.5" Chocolate Peanut Butter Roulade 268 each

Add 200 to your order and choose 1 bottle of the following wines

## Red Wine

- Bodegas Navajas Gran Reserva, Rioja, Spain  
Spanish Rioja red wine, lovely velvety vanilla texture, rounded and silky but robust at the same time with ripe tannins

## White Wine

- Murganheira Reserve Brut, Távora-Varosa, Portugal  
Impressively fresh and elegant sparkling white, balanced by abundant notes of ripe fruit together with the flavors of dried fruits result in very complex aromas
- Terenzi 'Balbino' Vermentino DOC, Tuscany, Italy  
Crisp and fresh Tuscan white with aromatic hints of pear and white flowers

Prices are in MOP. Pick up available at The Manor, 48-hour advanced order is required.

Scan the QR code to order  
(use a QR code scanner app)





## 雅舍外带滋味

立即预订雅舍外带滋味美食，包括精选烤焗套餐、  
自家制甜点及精选饮料。

2021年1月5至31日，早上11时至晚上11时

美食

○ 美式烧猪肋骨 298

(配菜及酱料：传统烧烤酱、炭烤菠萝蜜糖芥末酱沙拉、烟熏奶油原条粟米、鹅肝油炸薯片配柑橘盐)

○ 地中海式纸包烤原条比目鱼 438

(配菜及酱料：鱼汁焗杂菜、龙虾干邑酱汁、希腊式野生蘑菇及番茄干、柠檬酱烤薯仔)

自家制面包

○ 无花果榛子面包 每个48

○ 酸种面包 每个48

甜点

○ 8寸青麝香葡萄挞 每个288

○ 6寸奥利奥芝士蛋糕 每个258

○ 6.5寸巧克力花生蛋糕卷 每个268

凡购买以上烤焗套餐，另加200即可选购以下葡萄酒1瓶

红葡萄酒

○ Bodegas Navajas Gran Reserva, Rioja, Spain

西班牙著名酒区里奥哈的红酒，天鹅绒般的香草质感、圆润柔滑、厚实，且单宁柔顺

白葡萄酒

○ Murganheira Reserve Brut, Távora-Varosa, Portugal

令人印象深刻的优雅气泡酒，带有成熟果实及干果的香味，整体上带出丰富且吸引的香气

○ Terenzi 'Balbino' Vermentino DOC, Tuscany, Italy

爽脆清新的意大利托斯卡纳白葡萄酒，带有淡淡的梨香和白花香

所有价格均为澳门币。外带美食于雅舍餐厅提取，需提前最少48小时预订。

扫描二维码以订购套餐

(使用扫码应用程序)

